
Kraków, 16 grudnia 2009 r. 

 

PRZEWODNICZĄCA   RADY   MIASTA   KRAKOWA 

Interpelacja 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Uprzejmie proszę o wyjaśnienie wstrzymania środków na rzecz budowy 
basenu krytego w Prokocimiu. Zwrócili się do mnie przedstawiciele 
Stowarzyszenia Nowy Prokocim „Przyjaciele" - zaniepokojeni usunięciem z 
budŜetu tego zadania, które jest niezwykle potrzebne mieszkańcom tej dzielnicy, 
w tym zwłaszcza młodzieŜy szkolnej. Pragnę wyrazić nadzieję, Ŝe po 
wyjaśnieniu sprawy przedmiotowa inwestycja zostanie ponownie wprowadzona 
do budŜetu na rok 2010. 

W załączeniu przekazuję kopię pisma, które otrzymałam od 
przedstawicieli Stowarzyszenia „Przyjaciele"[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik 

Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]. 

 


